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Hei! Jeg syntes det er kjempe dumt at kokkelinja vg2 vil legges ned ved NØVGS. Jeg har
selv gått denne linja og det er først og fremst helt fantastiske lærere. I tilegg er det dumt å
måtte flytte til nærmeste som da blir Hamar eller Trondheim for å gå vg2 når vi likevell har
vg1 her enda. Jeg var ikke klar for å flytte da jeg var 16 eller 17 år, og det vet jeg om flere
som ikke er, blandt annet søskenbarnet mitt som skal gå kokkelinja vg1 ved NØVGS. Dette
tror jeg vil hindre flere elever å søke restaurant og matfag, ettersom det ikke blir tilbudt 2 år
skolegang og mam blir nødt til å flytte ved 2 året for å gå ferdig linja. 
I tilegg var det jo kjempe høyt søkertall nå, i forrhold til da jeg gikk der. På vg2 var vi 4 i
klassen min, og på vg1 nå var det vell 15++ søkere?! Det blir alt for dumt om alle de nye
elevene blir nødt til å flytte for å kunne fullføre skolegangen. Det er allerede manko på kokker
over hele landet og jeg mener at det å legge ned vg2 vil gjøre problemet enda større!! 
Det er brukt manfe mange hundre tusen på bare maskiner på kjøkkenet..! Mener dere det
bare skal det kastes bort? Det er utrolig dumt at et vg2 løp med mange søkere bare skal
legges ned!! I tilegg blir det kjempe flinke utdannede lærere som mister jobben sin :(. Man får
all hjelpen man trenger og det er så fine muligheter å lære akuratt hva man har lyst til. Jeg
syntes det er utrolig trist at denne linja vurderes å legges ned!! Og det er jeg ikke alene om!
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